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Inleiding
 Als het gaat om de energietransitie wordt er veel gesproken over meer zon op daken.
Voor daken van bedrijven horen we dat veel daken daar constructief niet altijd geschikt voor zijn.
Nu deed ik vrijdag mee aan de virtuele bustour in het kader van de Regionale Energie Strategie en 
in dat programma zat Gerard Fit, energiecorporatie West-Friesland, over bedrijventerrein Hoorn 80 
en de ambitie om dat terrein over 5 jaar meer energie te laten produceren dan het gebruikt. 
Tijdens het vraaggesprek vertelde hij dat alle nieuwe bedrijven op bedrijventerrein Zevenhuis 
verplicht zijn bij de bouw ervoor te zorgen dat het dak geschikt is voor de plaatsing van 
zonnepanelen.

1. Hoe is de stand van zaken op de bedrijventerreinen binnen onze gemeente als het gaat 
om plaatsing van zonnepanelen?

antwoord 

2. Op welke manier worden bedrijven gestimuleerd zonnepanelen te plaatsen?

Antwoord

3. Zijn bedrijven binnen onze gemeente bij nieuwbouw verplicht de daken geschikt te 
maken voor zonne-energie?

Antwoord

4. Zo nee, waarom niet?



Antwoord

5. Bent u met ons van mening dat dit wel wenselijk is of eigenlijk zou moeten?

Antwoord

6. Wat kan de gemeente/de gemeenteraad doen om dit bij nieuwbouw te verplichten?

Antwoord


